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 Protokół z obrad 

XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo odbytej w dniu  

16 listopada 2022 roku o godzinie 14.00 w sali OSP w Miedzichowie. 

 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz 

Kolecki, który powitał wszystkich zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych w/g listy 

obecności  (listy stanowią załącznik do protokołu, lista obecności wygenerowana z systemu 

DSSS Vote stanowi załącznik nr 1 i 2. Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 

13 radnych, wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przez Radę przyjęty 12 głosami „za” bez odczytania 

(załącznik nr 3).  

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe (otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji). 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z wykonywania uchwał 

rady. 

4. Ocena funkcjonowania oświaty w Gminie Miedzichowo. 

5. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Gminy Miedzichowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

o których mowa w art. 3   ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na terenie gminy Miedzichowo. 

7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Miedzichowo na 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedzichowo.  

10. Bieżące sprawy Rady. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Odpowiedzi na interpelacje. 

13. Zakończenie. 
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Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakąś inną propozycję, jeżeli chodzi 

o zaproponowany na dzisiaj porządek obrad?  

 

W związku z brakiem propozycji Przewodniczący przeszedł do realizacji porządku obrad.  

 

Ad.2 porządku obrad: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Kolecki poinformował, że do biura rady nie wpłynęła żadna 

interpelacja ani zapytanie, spytał czy ktoś na sesji chce złożyć takową.  

Z uwagi na ich brak przystąpił do realizacji punktu następnego. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z wykonywania 

uchwał rady. 

Przewodniczący poprosił Wójta Gminy Miedzichowo Pana Stanisława Piechotę o 

przedstawienie informacji. 

Wójt powyższe informacje przedstawił w formie multimedialnej, natomiast forma papierowa 

stanowi załącznik do protokołu. 

Dodatkowe sprawy poruszone przez Wójta: 

- zostały ogłoszone zapytania ofertowe na wyłonienie wykonawcy na odśnieżanie, niestety na 

drogi powiatowe nie zgłosił się na razie nikt, więc te zapytania zostaną powielone i 

zachęcamy wykonawców do zgłaszania się, 

- apel o zrozumienie sytuacji, koszty poszły niewspółmiernie w górę, jeżeli chodzi o 

odśnieżanie. Na pewno myślimy o drogach powiatowych, ale i o asfaltach, o drogach 

gminnych też, a drogi gruntowe musimy tutaj popatrzeć przez pryzmat pewnych 

oszczędności, normalności, że jeżeli spadnie te 2 cm śniegu, aby nie robić zamieszania, bo 

przecież przejechać można, a tutaj telefony się od razu urywają, no bo jest problem z 

przejazdem. Musimy sobie z tym poradzić. Naprawdę wzrost jest kolosalny, tj. około 350 zł 

od przejazdu, to są olbrzymie pieniądze. W ogóle nie ma chętnych zainteresowanych, żeby 

taką usługę realizować. 

 

Radny R. Stasiak – zapytał o monitory, komputery do obserwacji przyrody, jakiego typu to 

będzie sprzęt? 

 

Następnie Pan Wójt poprosił Kierownik GOPS Hannę Kaczmarek o przedstawienie sytuacji 

pogorzelców z Lubienia. 

 
Kierownik H. Kaczmarek poinformowała, że zebrano kwotę 46.374,26 zł i bardzo 

podziękowała darczyńcom. Przekazała również, jakie prace zostały wykonane i co jest jeszcze 

do zrobienia. Zaapelowała również o datki na ten cel, ponieważ potrzeby są jeszcze bardzo 

duże a idzie zima, a poszkodowani mieszkają w przyczepie kempingowej. 

 

Radny R. Stasiak – podziękował H. Kaczmarek i włodarzom za zaangażowanie w pomoc 

pogorzelcom. 

 

 

Ad. 4. Ocena funkcjonowania oświaty w Gminie Miedzichowo. 
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Jako pierwsza głos zabrała Dyrektor Przedszkola Tęczowa Kraina w Bolewicach Martyna 

Szukała-Przybył, która przedstawiła funkcjonowanie oraz potrzeby przedszkola. 

 

Informację z funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Miedzichowie przedstawił Dyrektor 

Szymon Fabian, natomiast Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Bolewicach Dyrektor 

Hanna Kaczmarek. 

 

Dyrektor GZOS Elżbieta Oses – przedstawiła sytuację zakupu ćwiczeń dla uczniów z Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Bolewicach. 

 

Sprawozdanie z funkcjonowania oświaty w Gminie Miedzichowo w formie papierowej 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny R. Stasiak – odniósł się do nazwy Przedszkola Tęczowa Kraina, że może wzbudzać 

negatywne emocje. 

 

Sołtys Hubert Frański – zadał pytanie odnośnie wniosku w sprawie dożywiania najmłodszych 

dzieci w oddziale przedszkolnym przy Szkole Podstawowej w Miedzichowie, złożonego do 

Dyrektora Szkoły, Wójta i Rady Gminy, czy jakieś kroki w tym kierunku zostaną podjęte. 

 

W związku z powyższym wywiązała się bardzo długa dyskusja, były rozważane wszystkie za 

i przeciw, analizowane kalkulacje kosztów i stanęło na tym, aby ostatecznie ten temat 

poruszyć na kolejnym posiedzeniu komisji. 

 

Radny P. Tramowski – zapytał o potrzeby szkół i co je nurtuje, że Rada chciałaby wiedzieć. 

 

Dyrektor GZOS E. Oses – poinformował, że jest potrzeba zakupu nowego autobusu do 

dowozu dzieci do szkoły w Bolewicach. 

 

Wójt – poinformował o planach zorganizowania ogólnopolskiego konkursu modelarskiego w 

Bolewicach. 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Gminy Miedzichowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o 

których mowa w art. 3   ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Insp. ds. pozyskiwania funduszy unijnych Alinę 

Frańską: 

 

Ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie zobowiązuje Radę Gminy jak co 

roku do uchwalania rocznego planu współpracy organizacji z gminą. W programie tym 

zawarty jest zakres współpracy, forma oraz wysokość przeznaczonych środków. Na przyszły 

rok w budżecie gminy zostaną zaplanowane środki na realizację działań w wysokości 26000 

zł na działania polegające na upowszechnianiu kultury fizycznej i sportu. Program jak co roku 
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jest poddawany konsultacjom społecznym. Także w tym okresie program został udostępniony 

od 29 września do 14 października. Został wywieszony na tablicy ogłoszeń urzędu gminy, na 

stronie urzędu, jak również w Biuletynie Informacji Publicznej. W ramach przeprowadzonych 

konsultacji nie wpłynęły do urzędu żadne uwagi. 

 

Przewodniczący - są dzisiaj akurat przedstawiciele Stowarzyszenia strzeleckiego Kaliber 

1257 włącznie z Prezesem Panem Mariuszem Klujem, Stowarzyszenia, które działa od 

niedawna bardzo prężnie, zresztą jest chwalone.  

Na posiedzeniu wspólnym Komisji zabierałem głos w tym temacie, ponieważ jest potrzeba 

zakupienia jeszcze jednej wiatrówki. Koszt w granicach 3 - 5 tysięcy i spotkało to się z 

przychylnym potraktowaniem i z przyjemnymi wypowiedziami Państwa Radnych. Myślę, że 

te inwestycje gminne idące w setki tysięcy czy powiedzmy miliony, no to da się tam coś 

zorganizować, ażeby ten zakup doszedł do skutku. 
 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXXVII/321/2022 – załącznik nr 4. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na terenie gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 

 

Obecnie obowiązujące stawki na terenie gminy są niższe niż minimalne stawki określone 

rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 12 października. Wzrost minimalnych ogólnie 

stawek to 5,44% do obowiązujących stawek, które się nie zmieniały od roku 2018. Dlatego 

proponujemy zwiększenie o wskaźnik taki jak przy podatku od nieruchomości o 11,8% do 

obowiązujących stawek podatkowych. Mogę się Państwu oprzeć tutaj na niektórych 

stawkach, na przykład stawka pojazdów, których jest najwięcej zarejestrowanych na terenie 

gminy, stawka minimalna wzrosła o 67 zł -ja proponuję o 148 zł. 

Muszę wspomnieć też, że maksymalne stawki wzrosły też o 11,8%. Maksymalne stawki na 

przykład w tych pojazdach, które wymieniłam, wzrosły o 118 zł. My proponujemy 148 zł, 

gdzie te maksymalne stawki spowodowały to, że gmina płaci Janosikowe, bo do obliczenia 

dochodów własnych są brane też skutki obniżenia stawek podatkowych.  

Muszę Państwu powiedzieć, że na 30 września zarejestrowanych jest 4720 pojazdów.  

Odniosłam się tylko do tych stawek, których tutaj jest najwięcej zarejestrowanych – to jest 

1407 pojazdów. To są ciągniki większe, o ładowności większej niż 3 tony i 2 osie. 

Tak się to przedstawia, dlatego każda jedna stawka została podwyższona nie o 5,44% jak 

minimalne stawki, tylko procentowo o 11,8%.  

 
W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXXVII/322/2022 – załącznik nr 5. 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 
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Jak wspominałam na komisjach, propozycje stawek zostały też podwyższone o 11,8 %, tak 

jak zostały zwiększone przez Ministra Finansów. 

Mogę tylko wspomnieć, że wzrost stawek od budynków mieszkalnych od 1 m nastąpił o 11 

groszy, budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej o kwotę 3,04 zł. 

Zajętych na prowadzenie działalności w zakresie obrotu materiałem kwalifikowanym wzrost 

nastąpił o 1,43 zł, zajętych na prowadzenie działalności w zakresie usług zdrowotnych o 62 

grosze, pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie działalności pożytku publicznego o 1,03 

zł, od budowli jak już wspominałam Państwu nie następuje wzrost, na razie jest to 2% od 

wartości.  

My proponujemy wzrost tych stawek i tak jak wspomniałam już mieszkalne to jest 

maksymalny wzrost o te 11 groszy, tutaj odnośnie działalności gospodarczej to wzrostu 

dokonujemy o 2,44 zł i prowadzenie działalności w zakresie obrotu materiałem 

kwalifikowanym maksymalne stawki, bo nikt nie prowadzi na razie na terenie naszej gminy 

usługi zdrowotnej, też są na maksymalnych stawkach, natomiast od pozostałych budynków, 

gdzie jest maksymalna stawka 9,71 zł, my Państwu proponujemy stawkę 7,70 zł, od 

pozostałych gruntów gdzie są największe skutki związane z obniżaniem stawek podatkowych 

proponujemy stawkę z 40 groszy na 44 grosze, maksymalna jest 54 grosze. Tak się 

przedstawia propozycja wprowadzanych stawek podatku od nieruchomości na rok 2023. 

Wspomnę, że stawki podatku rolnego gmina nie obniża na rok 2023. Prezes Głównego 

Urzędu Statystycznego określił kwotę sprzedaży średniej ceny żyta od 11 kwartałów 

poprzedzających kwartał, to jest kwota 74,05 zł. Jest to wzrost o 9,57 zł - 14,84 zł, natomiast 

podatek leśny według średniej ceny sprzedaży drewna uzyskiwanych przez nadleśnictwa za 

pierwsze 3 kwartały wynosi 323,18 zł, wzrósł o 110,92 zł to jest 52,25%. 

 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 11 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymuję się” i zarejestrowana pod Nr 

XXXVII/323/2022 – załącznik nr 6. 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Miedzichowo na 2022 rok. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 

 

W przedłożonej zmianie uchwały budżetowej dokonuje się zwiększenia dochodów o kwotę 

4.280.598,57 zł, na to się składają: w dziale 754 bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa dokonuje się zwiększenia o kwotę 9.520 zł - jest odszkodowanie od firmy 

ubezpieczeniowej, w dziale 756 dochody od osób prawnych od osób fizycznych dokonujemy 

ogólnie zwiększenia o kwotę 3.213.078,57 zł i z tytułu zwiększonych wpływów z tytułu 

podatków od środków transportowych od osób prawnych kwota 300.000 zł, zwiększone 

dochody z tytułu odsetek naliczonych w wyniku weryfikacji naliczania podatku od 

nieruchomości za rok 2017 to kwota 24.660,00 zł. Zwiększone wpływy dodatkowych 

dochodów na 2022 rok z tytułu udziału we wpływach podatku dochodowego w kwocie 

2.888.418,57 zł - jest to zwiększenie na podstawie pisma Ministra Finansów z 30 września. 

Następnym działem, w którym dokonujemy zwiększenia dochodów, to jest dział 851, 

dokonujemy zwiększenia dochodów o 46.000 zł - jest to dotacja na realizację programu 

Wspieraj Seniora w wieku 65 lat poprawa bezpieczeństwa oraz możliwości samodzielnego 

funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób starszych przez dostęp czy tak zwaną opaskę 
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na odległość. W dziale 852 dokonuję zmniejszenia na podstawie zmiany klasyfikacji kwoty 

3.060.000,00 zł - są to tak zwane środki, które zabezpieczyliśmy na realizację wypłaty 

dodatku węglowego. Są one przenoszone do działu 853. 

Jednocześnie w wyniku wprowadzonych zmian w dziale 853 dokonujemy zwiększenia 

dochodów o kwotę 4.072.000 ,00 zł, z tego: dochody z tytułu sprzedaży dystrybucji węgla 

przez gminę planujemy w wysokości 400.000 zł, na wypłatę i koszty obsługi wypłaty dodatku 

węglowego 3.060.000,00 zł, na wypłatę i koszty obsługi wypłaty dodatków dla gospodarstw 

domowych posiadających inne źródła ogrzewania 587.000,00 zł. Tutaj Państwu powiem, że 

tutaj się zmieni o 75.000,00 zł, bo wpłynął nam wniosek na wypłatę dodatku, to jest w 

jednym §, tylko informuję Państwa, na wypłatę dodatku dla podmiotów wrażliwych. Z uwagi 

na to, że dom seniora złożył do nas wniosek, któremu się należy dofinansowanie, będzie 

kwota nie 25.000,00 zł, a ogólnie będziemy mieć tutaj kwotę 90.000,00 zł, to dzisiaj złożył 

dom seniora, no podlegają bo wymagane dokumenty zostały złożone. 

Tak się przedstawiła strona dochodowa, a po stronie wydatkowej dokonuje tylko zwiększenia 

wydatków o kwotę 1.392.180,00 zł, które przeznaczę na: transport i łączność zwiększone 

wydatki w kwocie 9.000,00 zł na pierwszy etap budowy chodnika w Bolewicach przy ulicy 

Tylnej, w dziale 750 administracja publiczna dokonujemy zwiększenia wydatków o kwotę 

276.241,00 zł, dokonano zmniejszenia wydatków o kwotę 1.959,00 zł (wynagrodzenia i 

pochodne) z programu Czyste Powietrze przeznaczając do działu 900 gospodarka komunalna, 

zwiększono koszty promocji leasingu oraz koszty obsługi prawnej dotyczącej weryfikacji 

zaliczenia podatku od nieruchomości przez nadleśnictwa za rok 2017 o kwotę 278.200,00, w 

tym jest leasing 278.200,00 zł, to jest firma, która uzyskała nam podatek, który wpłynął za ten 

rok to jest w wysokości 190.000,00 zł wraz z odsetkami. W dziale 851 jak już wspomniałam 

są to z wydatki związane z obsługą opasek, to jest kwota 46.000,00 zł i w dziale 853 tak jak 

już po stronie dochodów Państwu powiedziałam to są koszty związane z wypłatą dodatku 

węglowego oraz dodatków posiadających inne źródła. W dziale 900 jak już wspomniałam, to 

jest przeniesienie z działu 750 kwoty 1.959,00 zł, natomiast w dziale 921 dokonuje 

zwiększenia wydatków o kwotę 12.460,00 zł, przeznaczając na koszty zakupu opału 

10.000,00 zł, koszty inspektora budowy przy wiacie w świetlicy w Zachodzku 2.460,00 zł. 

Prawdopodobnie tu pominęłam też zwiększyliśmy środki na funkcjonowanie ochotniczej 

straży pożarnej na zakup opału oraz paliwa w kwocie ogólnie z tą kwotą 9.520,00 zł to jest 

kwota 34.520,00 zł.  

Tak się przedstawia proponowana zmiana budżetu na rok 2022. 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXXVII/324/2022 – załącznik nr 7. 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 

 

 

Jeżeli chodzi o WPF: 

zgodnie ze zmianami w budżecie dokonanymi od ostatniej sesji, kwota dochodów została 

ogólnie zwiększona o 4.707.438,14 zł, z czego bieżące wzrosły o 4.707.438,14 zł a 

majątkowe zostały bez zmian. Kwota wydatków zwiększona ogólnie o kwotę 1.819.019,57 zł, 
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z czego wydatki bieżące wzrosły o 1.807.559,57 zł, a wydatki majątkowe o 11.460,00 zł, co 

jest zgodne z stanem budżetu na dzień 16 listopada. Po dokonaniu powyższych zmian wynik 

budżetu jest deficytem i według planu na dzień dzisiejszy wynosi 1.981.873,55 zł. 

I tutaj jest szczegółowo, na jakim podziale w wieloletniej prognozie przychody zostały 

zmniejszone, to, co Państwu mówiłam na komisjach, to są te dodatkowe środki z PIT-u w 

wysokości 2.888.418,57 zł i to spowodowało, że własne przychody zostały zmniejszone z 

tytułu kredytów, pożyczek i emisji one nie uległy zmianie, tylko spowodowały zmniejszenie 

deficytu. Rozchody nie zmieniły się. Kwota długu planowana na koniec roku wynosi 

23.394,60 zł. Tak się przedstawia zmiana w wieloletniej prognozie finansowej na rok 2022. 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXXVII/325/2022 – załącznik nr 8. 

 

 

Ad. 10. Bieżące sprawy rady. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu Przewodniczący przeszedł do realizacji punktu 

kolejnego. 

 
Ad. 11. Wolne wnioski i informacje. 

Radny R. Stasiak: 

1. Poruszył kwestię upadku rakiety na terytorium Polski. 

2. Sprawa poprawy infrastruktury drogowej w Bolewicach. 

3. Zgłosił, że tablice o zwierzętach nad rowem w Bolewicach są znów zniszczone. 

4. Lampy na os. Leśnym w Bolewicach. 

5. Wystające okablowanie przy sygnalizatorach w parku. 

 

Radny R. Poturnicki – poruszył sprawę wykoszenia zalewu, nadal nic się w tym temacie nie 

dzieje. 

 

Radny R. Pigla: 

1. Szwankujące lampy na Orliku w Bolewicach. 

2. Droga Królewska prowadząca do Nowego Tomyśla, wymaga remontu w niektórych 

odcinkach. 

3. Projekt lamp oświetleniowych – kiedy finalizacja? 

4. Poinformował, że może być skierowanych dwóch pracowników interwencyjnych z 

sądu do gminy. 

 

Radny K. Kowalczyk – bardzo szczegółowo przedstawił postać Stefana Sobery, byłego Wójta 

gminy Miedzichowo w latach międzywojennych i którego tablica pamiątkowa ma być 

postawiona koło urzędu gminy. 

 

Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący poinformował, że z uwagi na brak interpelacji przechodzi do realizacji 

punktu następnego porządku obrad. 
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Ad.13. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Pan T. Kolecki stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka obrady XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo o godz. 17.05. 

 

Protokołowała: J. Agaciak 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Tadeusz Kolecki 

 

 


